
 

 

USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE 
 konaného dne 9. 10. 2023 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:   Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, 

Bc. Lenka Kristková, Ing. Josef Pytloun, Jaroslav Najman, Martin Hozák 

a David Vincour 

 

Omluveni:  Jaroslav Kristek 

    

Program: 

1. Dopravní obslužnost Libereckého kraje 2024–2028 

2. Žádost o souhlas obce s novu trasou vedení NN a úpravou stávajícího venkovního 
vedení NN a podpis Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

3. Žádost o povolení kácení stromu ve vlastnictví žadatele 
4. Žádost o souhlas vlastníka sousedního pozemku s výstavbou rodinného domu 

5. Žádost o odprodej vodárenského zařízení firmy Gatter 

6. Odsouhlasení výše doplácených úvazků zaměstnancům ZŠ a MŠ Hlavice 

 

 

1. Dopravní obslužnost Libereckého kraje 2024–2028 

OZ byla paní starostkou předložena k odsouhlasení Smlouva o spolupráci při zajištění 
dopravní obslužnosti Libereckého kraje.  
 
Příspěvek obce činní Kč 200/občan/rok. 
 
Zastupitelstvo obce předloženou smlouvu jednohlasně schvaluje a paní starostku pověřuje 
jejím podpisem. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 



 

 

2. Žádost o souhlas obce s novu trasou vedení NN a úpravou stávajícího 
venkovního vedení NN a podpis Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene 

 
paní starostkou byl zastupitelstvu obce předložen společností AZ Elektrostav, a.s. finální 
návrh trasy kabelového vedení NN a úprava stávajícího venkovního vedení NN – číslo jednací 
LB-Hlavice na p.p.č. 145/49, KNN+SS101m IV-12-4024155 viz nákres níže a s tím spojená 
Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. 
 

 
 

Zastupitelstvo obce vše řádně projednalo a s novým návrhem trasy a úpravami stávajícího 
vedení souhlasí. Zároveň jednohlasně schvaluje předkládanou Smlouvu o smlouvě budoucí a 
paní starostku pověřuje jejím podpisem. 
 

Hlasováno bylo: 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

3. Žádost o povolení kácení stromu ve vlastnictví žadatele 
 
paní starostkou byla k projednání předložena žádost o povolení kácení stromu – smrku, který 
má ve 130 cm obvod kmene 140 cm, je ve vlastnictví žadatele, a to na p.p.č. 39/1 v k.ú. 
Vápno. Kácení bude provedeno ze zdravotních důvodů dřeviny a na náklady žadatele. 
 
Paní starostkou bylo provedeno místní šetření a předložena fotodokumentace.  



 

 

Zastupitelstvo obce žádost projednalo a jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 
 

4. Žádost o souhlas vlastníka sousedního pozemku s výstavbou rodinného domu 

paní starostkou byla ZO předložena ke schválení žádost o souhlas vlastníka sousedního 
pozemku s výstavbou rodinného domu v k.ú.Vápno. 
 
Zastupitelstvo obce v.u. žádost jednohlasně schválilo. 
 
Hlasováno bylo: 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

5. Žádost o odprodej vodárenského zařízení firmy Gatter 

paní starostkou byla ZO předložena k prodiskutování žádost o prodej torza vodárny značky 

Gatter nacházející se v k.ú. Vápno. 

ZO obce se usneslo, že rozhodnutí o případném prodeji bude v tuto chvíli odloženo.  

Hlasováno nebylo. 

 

6. Odsouhlasení výše doplácených úvazků zaměstnancům ZŠ a MŠ Hlavice 

členem Školské rady pí Arltovou byl zastupitelstvu obce jménem paní ředitelky ZŠ a MŠ 

Hlavice předložen k odsouhlasení přehled výše úvazků zaměstnanců, které jsou dopláceny 

obcí.  

Jedná se o: 

1) Učitelka ZŠ – 0,46 úvazku 

2) Učitelka MŠ – 0,06 úvazku 

3) Kuchařka – 0,3 úvazku 



 

 

4) Uklízečka MŠ – 0,24 úvazku 

Vše bylo řádně prodiskutováno a doplácení úvazků v překládané výši bylo zastupiteli obce 

schváleno.  

Hlasováno bylo: 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

Různé: 

OZ bylo paní starostkou informováno o tom, že: 

1) výsadba v grantové žádosti na dosadbu ovocných stromů k Vápnu 

nebyla podpořena 

2) byla podána žádost na fotovoltaiku na budovu sportovních kabin – 

výsledek zatím neznámý 

3) kříž na hřbitově byl dokončen a žádost o proplacení dotace byla 

odeslána – nyní chybí pouze opětovné osazení dlaždic 

4) proběhl další povedený ročník slavnostního pokládání věnců 

k pomníkům padlých a paní starostka tímto děkuje všem, kteří se 

podíleli na jeho organizaci a také všem, kteří si přišli akci užít 

 

Diskuse: 

1) Pan J. Pytloun požádal paní starostku o kontaktování investora výstavby 

Podhlavického mlýna, aby odstranil plot zasahující do místní komunikace a zamezující 

plynulému provozu a aby docházelo k úklidu jejího častého znečištění  

 

 

Termín dalšího zastupitelstva je v tuto chvíli stanoven na 13. 11. 2023 
 

 

V Hlavici dne: 10. 10. 2023 

Zapsala: Bc. Lenka Kristková 

 

 

………………………………………………………   ..…………………………………………………… 

Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská   Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 


